
                                               Pardubice, 27. dubna 2010 
 
Posudek na bakalářskou práci Kristýny Beňové „Vývoj řídících orgánů 
obcí“ 
 
 Předložená bakalářská práce se zabývá vývojem řídících orgánů 
obcí, což je i dnes aktuální otázka. 
 Danou problematiku autorka zařazuje do širšího kontextu 
reforem veřejné správy v příslušných časových obdobích. Čerpá 
přitom ze závěrů, obsažených v odborné literatuře. V závěrečné 
kapitole autorka danou problematiku konkretizuje situací v Příbrami. 
 Práce však postrádá ve větší míře tlumočení vlastních závěrů 
autorky. Nicméně autorka prokázala schopnost samostatné práce 
s odbornou literaturou. Bakalářská práce  je zpracována na žádoucí 
věcné a formální úrovni. 
 
 Vzhledem k uvedeným skutečnostem doporučuji bakalářskou 
práci k obhajobě a hodnotím ji známkou „velmi dobře“. 
 
 Při obhajobě doporučuji, aby autorka zodpověděla následující 
otázky:  
 1) Jaký je současný stav reformy veřejné správy na úrovni obcí?       
 2) Jaká je úspěšnost Příbrami při získávání dotací z Evropské 
unie?  
 
                                        PhDr. Miloš Charbuský, CSc. 
                                           ved. bak. práce  


